
PITOCES VERBAL
INCHEIAT ASTAZI 27.10.20I6 CTJ OCAZIA DEST'ASURARII SEDINTEI
ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL COSTIJLEI.II CU URMATOAREA

ORDINE DE ZI:

L Aprobarea procesuLlqri -verbal al sedintei ordinare a Clonsiliului Local Costuleni
din data de 29.09r. 20i16 ,

2. lnformare privind contul execufiei bugetare; Proiect de hotar6re privind aprobarea

execu{iei bugetului local de venituri gi cheltuieli pentru trim. lll , anul 2016 - d-na

contabil Birlescu Crlrmen Mariana
3. lnformare privind e volulia stdrii infrac{ionale gi contraven(ionale pe raza comunei

Costuleni gi masuri propuse pentru mentinerea ordinii gi linigtii publice - d-l Nita
Marian - agent gef rnincipal de polie, Postule de Polilie Costuleni;

4. Informare privivincl activitatea de asistenfa sociala - d-na Rusu Nicoelta, asistent

social in cadrul Prirndriei com. Costuleni
5. Proiect de hotariire privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz gi servitute

catre SC E.ON DIIS-f RltsUl'lE I{OMANIA S.A. asupra unui teren in suprafa!6 de

100 mp din donrenitrl public al comunei Costuleni in vederea executdrii lucrlrii ,.

Reabilitare re{ea JT af.erenta Pl-A 2 Covasna , com. Clostuleni" - d-l primar Dodan

Mirica
6. Proiect de hotdrdrt: privind contractarea de servicii de elaborare a studiului de

fezabilitate pentru obiectivul de investilii ,;'Reabilitare gi eficientizare parr,ialit

sistem de iluminat :;tradal in comuna Costuleni"- d-l primar Dodan Mirica
I-a gedinla sunt pr,lzenti tofi cei l5 consilieri locali alegi. La sedin{a parlicipa ca

invitati d-l Bogdan C-urcd gi d-l Lungu George Marian , ag;enfi de polilie la Postul de

Polilie Costurleni , d-na Rutu f,licoleta. asistent social gi d-na Birlescu Carmen-Mariana,

contabil in cadrul Primarir:i corn. Costuleni .

D-nul presedinte de geclin(d Pdrau Constantin da citirr: ordinii de zi . Ordinea de

zi se supune aprobarii s;i estp aprobata in unanimitate.

Punctul I de pe prdinea de zi: Procesul verbal de la sedin{a ordinard a

Clonsiliului local din 29.09',2016 se da spre citire si aprobare'

Punctul 2 de pe ordinea de zi: Informare privirrd contul execu{iei bugetare;

Proiect de hotardre prlivind aprobarea execuIiei bugetului local de venituri 9i cheltuieli

pentru trim. lll , anul 20115

D-na contabil Birlescu Clarmen Mariana prezintri infbrmarea privind contul

executiei bugetare.
D-l consilier lo,cal ChirilS Adrian propune sa faca 9i consilierii locali o notd de

f'undamentare pentru brrgetul anului 2017 '

D-l consilier local t{arabagiu Dumitru :.. [,a incepulde an s-a votat un buget 9i o

lista de investilii . Doresc: sa gtiu ce s-a fbcut in acest an, ca in ianuarie 2017 sd vedem

care sunt prioritSlile. iS-au Ilcut doua sta{ii de autobuz: Covasna 9i IJilila ' Trebuie sd se

faca staliile clin Costuleni pi Cozia.'frebuie sa se f'aca 4 f?ntAni . Drumuri s-au mai fEcut'

dar nu pe traseele care trebuia. Asf-altul nu s-a reparat. S-au inceput demersurile pentru

construirea statiei din Co;ria. Din luna iulie nu s-a mai fbcut nimic '.,



D-na consilier local Rdrnbu Cristirra:,. blste nece,sarA sta{ia din satul Cozia
deoarece sunt 35 de ele'vi care lac naveta la Raducaneni . Dimineata stau in ploaie.,,

D-na secretar explicd faptul cd nu se pot incepe lucrarile la sta{ia din satul Cozia
pAna nu se flnalizeazd litigiul cLr d-l Crigu Petronel.

D-na contabil Birli:scu Carmen : ,. D-l Harabagiu . q;tili procedura . Banii ramagi
pot fi folosili in anul urmd:or. ..

Se prezintd proiectul de hotardre privind aprobarea e>reculiei bugetului Iocal de
venituri Ei cheltuieli pentrLr trim. Ill , anul 2016

I-lotardrea privind aprobarea execu{iei bugetului local de venituri gi cheltuieli
pentru trim. III , anul 2016 se supune votului gi se adopta,cu tuturor celor l5 consilieri
locali prezenli.

Punctul 3 de pe ordinea de zi : Informare privind rsvolutia stdrii infiaclionale gi
contravenlionale pe raza comurrei Costuleni qi masuri propLrse pentru men{inerea ordinii
9i liniqtii publice.

D-l agent de polilie Bogdan Curcd prezintd infbrmarea.
D-l Harabagiu Dumitru :"S-a mai schimbat Lg. 33312003 privind paza

obiectivelor, bunurilor, v alorilor si protectia persoanelor? Daca aceastd lege nu s-a
schimbat, planul depaz:it erste acelaqi ? "

D-l Curca : " Pe raza comunei ar trebui ca paznicii sa patruleze pe timp de
noapte."

D-l consilier local Cirigmariu Marinicd: " Nu f'uncliorreaza iluminatul public la
IJilila. Mi-amintesc cd arn aprobat suplimentarea bugetului pentru a plati iluminatul
public. "

D-l agent Curcii El. cornpleteazd cu faptul ca trebr.rie rezolvate problemele cu
iluminatul public in toate r;atele . La magazinul lui Crigu Petronel a avut loc o spargere .

au fost taiate gratiile gi lacdtele. "
D-l consilier Chirild Adrian: ,. Md bucur cd au venit, in sfdrgit reprezentan{ii

Postului de Polilie Costuleni" cdde2 ani nu au mai venit in;;edin[5. Ati luat vreo mdsurd
preventiva? Vreau sd vd intreb daca a{i mai organizal palrule noaptea gi ce ne putetri

spune despre circulalia autovehiculelor grele pe drumurile comunale. Cu ce tonaj au voie
sd treacd? Trec maEini de 50 t. Cdte l0 magini pe zi. A1i amendat pe cineva?,,

D-l agent Curci E). rdspunde cd pentru a amenda trebuie sa-i cheme gi pi: cei de la
ARR cu cdntarul. ,.Cum pot sd dovedesc cd e incdrcat cu 30 t ?' Eu am oprit o magind , l-
am chemat gi pe d-l prim'lr , dar nu am avut nici o putere. Se poate monta o barierd de
inal{ime.,.

D-l consilier C:hirila Adrian :". Nu s-a vrut sd se facd dreptate. E vorba de
complicitate. Cum poti siL-r'ni spui cd nu-i poli opri. Propun sa aiba loc intAlniri cu
cetalenii in vederea consilierii acestora cu privire la circula{ia cdrulelor. De asemenea, ar
trebui organizate nigte conr:ursuri pe teme rutiere in gcoli. ..

D-l consilier locitl Onofiei Constantin Florinri ,. Propun primarului gi

viceprimarului sa se intere;eze oum au procedat cei de la Schitu Duca care au pus barierd
de inallime gi au impus tarife. ..

D-l agent Curcd rdspunde cd nu se organiz.eazd concursuri, dar se fac acliuni de
prevenire in gcoli gi la unit.dlile comerciale ( li s-a pus in vedere si se doteze cu alarme,
gratii etc. ) .



D-l consilier local t{arabagiu D. intreaba cdte puncte de lucru sunt in comund qi

doregte s5 gtie cate sunt aur.orizate.
D-l agent Curca B. rdspunde cd sunt aproximativ 40 de unitd{i comerciale care, la

ultimul control, erau autorizate.
D-l consilier HaraL,agiu :,. Crigu Petronel nu are aurtorizalie nici de la DSV, nici

de la DSP. .,

D-l Chirila Adrian : ., Uneori ar trebui sd va autosesizra{i . Eu am inleles ca a1i fost

pu{ini . Propun sd se reaLlo<:e o sumd de bani pentru combustilbil.,,
D-l agent Curch B. i ,, O alta problema este cea a rstdnilor. Am vorbit gi cu d-l

primar. Va avea loc o intdlnire cu toti ciobanii ."

fiecare
bani pe

D-l consilier l-larabagiu D.:,. Eu cdnd eram vicepriimar liceam dosar pentru

stdnd. Pagunea cornunala a fbst inchiriata pentru a 1ri fblosita. Cei care au incasat

vacile care dimineata gi seara

:;e inceapd procedura pentru

subven(ii de la,\PlA, trebuie sa.iustifice sumele . ..

D- lagent Curcii B,: .. O altd problemd o reprezintd

incurcd circula[ia pe DN 28. De asenlenea. propun sa

transtbrmarea amenzilor itt muncd in fblosul comunitdlii 
"'D-l consilier lor;al Harabagiu Dumitru : ,. Primdria sa faca adresd catre ceta{enii

care au vaci gi sd tie aten[iona{i cu privire la circulalia animalelor pe drumul public.."

Punctul 4 de pe ordinea de zi : Informare privivind activitatea de asisten{a

social6
D-na Rusu Nic,oelta. asistent social in cadrul Primiiriei com. Costulerri prezintd

rnaterialul pregdtit in acesl sens.

D-na consilier local Rdmbu Cristina-Emanuela ,me:mbru in Comir;ia pentru

invatamant ,sanatate , cultura .protectie sociala , ilctivitati sportive si de

agrement prezintd procesul verbal incheiat in cadrul qedinlei de comisie . D-na consilier

ui fi urut ca in material sa se insiste mai mult pe cazuisticar cu minori, sa afle cazuri

concrete gi modul de sc'lulionare a acestora'

D-nii consilieri locali Chirila Adrian Si Basu Cristirna doresc o explicalie cu

privire la modul de rez,olvare a cont'lictului cu beneficiarii de arsistenla sociald care a avut

loc la inceputul anului.
D-na Rusu Nicole:a:.. Este lbarte greu sd lucrezi cu oamenii . Am mers pe teren

cu d-l viceprimar. Beneflciarii refuzFt sd te prirneasca in casd . refuzit s[ declare

veniturile. ..
D-l consilier lo,lal Harabagiu D. : ,. Aq vrea concrel . Anchetele sociale se fac pe

teren. Este bine ca artupci cAnd mergi acasd la beneficiar sd ai un comportament

corespunzdtor, sd nu te dai geful lui. Dacd te duci gi incepi sir-l jigneqti nu laci nimic, il

iri1i. Vine iarna. CAli b,atrAni sunt in situalii sociale? Aveli cr,situalie clarS?,,
punctul 5 de ;re ordinea de zi : Proiect de hotar6re privind acordarea cu titlu

gratuit a dreptului de uz qi servitute cdtre SC E.ON DISTtLIBUTIE ROMANIA S.A.

iirupru unui ieren in suprafa{d de 100 mp din domeniul public al comunei Costuleni in

vederea executarii lur:rarii ,. Reabilitare relea J'f aferenti PTA 2 Covasna, com.

Costuleni. "
Se prezinta material ele.

t,lotardrea privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz qi servitute cdtre SC

E.ON DIST'RIUUl-tE IfOMANIA S.A. asupra unui teren in suprafald de 100 mp din

domeniul public al cornurrei Costuleni in vederea executdrii lucrarii ,, Reabilitare relea JT



aferentd PTA 2 Covasna, cptx. Costuleni se supune votului gi se aproba cu votul tuturor
celor l5 consilieri locali prgzen{i.

Punctul 6 de pe ordirfea de zi : Proiect de hotdrAre privind contractarea de servicii
de elaborare a studiului r1Q fezabilitate pentru obiectivul de investilii ,, Reabilitare gi

eficientizare pa(iala sistert !e iluminat stradal in comuna Costuleni"
Se prezinta materiaLef e.

HotbrArea privind cQntractarea de servicii de elaborare a studiului de fezabilitate
pentru obiectivul de inLvestilii .. Reabilitare gi eficientizare par{iala sistem de iluminat
stradal in comuna Costu|:rli" se supune votului gi se aproba cu votul tuturor celor l5
consilieri locali prezenli.

D-l viceprimar Petria Sorin anunld consilierii locali ca in urma semndrii
contractului de delegare a serviciului de salubrizare se vor distribui tomberoanele la
persoanele fizice din comuird gi ii roaga s5 se gAndeasca gi sd propund un pret pentru
acest serviciu.

D-l consilier local tl{rabagiu Dumitru : ". Faceli o analizd. Vede{i cdte persoane
sunt, care sunt costurile gi apoi stabilili pre{ul . ,,

D-l consilier local ClriiilA Adrian solicita un autogreder pentru indreptarea drumului
care face legatura cu Pc,iarra.

D- lconsilier Crdq;mariu Marinica:., Pe drumul din satul Hilila care s-a amenajat
acum ar trebui sd se meargp cu un compactor pentru ca a plouat mult si s-ar putea ca

toata piatra sd se scurgd la vfle. .,

D-l viceprimar:" Dirigentele de gantier a tbst pe drunrul respectiv gi a spus ca

drumul este fbarte bun. ,.

D-l consilier local l.t{arabagiu D. ii solicita d-lui viceprimar ca la gedinla din
noiembrie, pe l6ngd inlbrrn{rea privind gospoddrirea comunalS sd prezinte gi un plan de

ac{iune. ,,

Epuizdndu-se subie(tele de pe ordinea de zi, sedinla se declara incheiat[, drept
pentru care s-a intocmit pre{entul proces verbal.

PRESEDINTE DE ST]qINTA,
pAnAu coNStA \ftIN Intocmito

SECRETAR

ANCHIDIM LOREDANA- MANUELA*


